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Sz. P.
Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta Wloclawek

Zwracam sig do Pana Prerydenta w sprawie mieszkarlc6w
i uZytkownik6w ulicy Rybnickiej na Osiedlu Kazimierza Wielkiego, ktirzy
wnosze o wydluZenie kursowania linii autobusowej nr 14 do ogr6dk6w
dzialkowych (do pgtli linii autobusowej nr 19). Gl6wn4 potrzebg wydluienia
wnosze,dzialkowcy" ,,kt6rzy korzystaj4 z tej linii a mieszkaj4 na osiedlu
Sr6dmieScie i Poludnie.

Apelujg do Pana Prezydenta o pomoc mieszkaricom w tej sprawie.

Zpoyvaianiem ,.
A&^ilL6lk

Agnieszka Chryfielewska
v


